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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2015/16:61 Beskattningen av människors kulturutövning

Regeringen föreslår, efter överenskommelse med Vänsterpartiet, att man från 
och med 2016 ska öka anslaget till de statliga museimyndigheterna med 80 
miljoner kronor för att slopa människors kostnad för entrébiljetter till vissa 
statliga museer. 

Samtidigt väljer regeringen att mer än tredubbla beskattningen av en entrébiljett 
till en svensk biograf inom de närmaste åren. Momshöjningen från 6 till 25 
procent bedöms i Kulturdepartementets skrivelse inbringa ca 260 miljoner 
kronor till statskassan. 

 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga finansminister Magdalena 
Andersson hur hon ser på beskattning av människors kulturutövning. Anser 
finansministern att bara vissa former av kultur ska beskattas, och i så fall – hur 
arbetar Finansdepartementet med uppdelningen mellan vilken kultur som ska 
vara skattefinansierad och vilken kultur som ska beskattas hårdare?
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